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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Vivi 

 

1. 5 min Godkendelse af referat SB 211123 

Og dagsorden SB 141223 

 

Opfølgning på tidligere drøftet emner 

Referatet blev godkendt. 

Til dagsordenen tilføjes et punkt 8. om 

trafikpolitik. 

2. 

 

5 min 

 

Skolen - information 

• Kort status om skolen 

 

Tomas og Jacob 

Arbejdet med udskiftning af skolens 

ventilationsanlæg påbegyndes til sommer. 

Arbejdet kommer til primært til at forgå i 

somerferierne de næste ca. 5 år. 

Skolen skal have kloassepareret vores afløb. 

Nogle af kloakkerne skal også udskiftes. Når 

dette arbejde er færdiggjort, kan vi 

begynde at forbedre vores udeareal. 

Udgifterne til kloak og ventilation afholdes 

af kommunale ejendomme. 

Vi har haft juleklippedag. Julen er en glad 

tid for mange, men også udfordrende tid for 

andre. Vi navigerer i dette spændingsfelt.  

It-udfordringer. Print driller stadig.  

Vi har i øjeblikket mere fravær pga. 

sygdom. Der er kompetente vikarer, der 

løfter opgaven. 

 

 

3.  10. min Elevrådet Formand / næstformand 

Eleverne mener det var lidt for kort tid til 

juleklip. (Fra kl. 11.00-13.45) 

Eleverne drøftede kort evaluering af mobilfri 

skole. Dette kommer vi ind på i punkt 5. 

 

Dagsorden 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: torsdag – D. 14. december 2023 

Tid: kl. 17.00 – 20.00 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff /MW 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell /SH  

Elevrepræsentant / næstformand 

Heba Saleh (7D) 

Forældrerepræsentant / 

næstformand 

Renè Viekær Petersen /RVP 

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard /JS 

Forældrerepræsentant / formand 

Sanne Nielsen/ SN 

Forældrerepræsentant 

Vivi Ravnskjær Terp/ VRT 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant / formand 

Kira Lee Pickardt Sebelius 

Rasmussen (9E) 

 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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Skolefest blev også drøftet. 

 

4. 15. min Budget 2023  

Budget 2024 – ny tildeling 

Jacob / Tomas 

Drøftelse 

Vi slutter 2023 med et mindreforbrug på ca 

600.000 heraft udgør 273.000 uforbrugte 

EU-midler til Erasmusrejser. 

 

Budgettet for 2024 indeholder krone og 

øremæssigt tilnærmelsesvist det samme 

beløb som i år.  

Dette omfatter dog også 1.500.000 som er 

overgangsmidler, der kun rammer næste år. 

Midlerne afsat til bygningsdrift er godt en 

mio. mindre end det afsatte i år. Bl.a. 

figurerer svømmehallen ikke. Vi håber at 

dette kan rettes. 

Ud over skolens økonomi råder distrikt syd 

over ca. 1.7 mio til indsatser i vores 

område, der dækker Starup-Øsby, Hoptrup, 

Mastrup, Vilstrup og Erlev Skole. 

Alt i alt vurderer Jacog og Tomas at vi godt 

kan få økonomien til at hænge sammen 

næste år, men vi er bekymrede for 2025. 

  

Skolebestyrelsen stiller sig undrende over 

for bygningsøkonomiens størrelse. Hvorfor 

er svømmehallens drift ikke er finansieret? 

 

 

5.   30 min Evaluering af Mobilfri skole 

 

• Gennemgang af 

evalueringsmateriale – bilag 

udsendes 11. dec. 

  

Fælles drøftelse  

Det har været lidt svært for eleverne på 7. 

årg. at forholde sig til. De har jo kun prøvet 

mobilfri skole.  

Mange klasser nævner det sociale aspekt. 

De hygger sig mere sammen De er også 

mindre stressede og forstyrres mindre.  

Enkelte savner lidt mobilerne i pausen.  

Vores pausefaciliteter. Det kunne være 

skønt med en mere varieret skolegård 

Mange bruger AKT lokalet, og hallen i 

pauserne. 

Beslutning 

Bestyrelsen bakker helt op om en mobilfri 

skole. Der er frembragt vægtige argumenter 

her for. Samtidigt er det vigtigt at vi har 

gode frikvartersaktiviteter. 

Der udarbejdes en tilbagemelding til 

eleverne. 

 

6.  5. min Orienteringssag – eleverne får en kort 

pause 

Jacob 

Jacob orienterede om nogle aktuelle forhold. 
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7. 40 min  Princip for klassedannelse og 

klassesammenlægning 

• Principper udarbejdes – se bilag 

(udkast) 

 

 

Fælles drøftelse 

Jacob gennemgik et udkast til princip 

Skal vi evaluere klassedannelsen. 

Skal eleverne inddrages – og i givet fald 

hvordan? 

Beslutning 

Princippet blev vedtaget. 

 

8. 10 min Trafikpolitik Trafikpolitikken blev vedtaget. 

Aflæssesporet skal dog afmærkes. 

 

9.  10 min Evt. 

 

 

Der blev spurgt til brug af snus på skolen. 

Hvis elever tages i at have eller bruge snus 

orienteres forældrene.  

Kommunens ssp 

 

10.  Julehygge  

 


